

## **CHRIS MAICO SCHMIDT aka Mike S.**

### Deutsch:

Seine DJ Dasein begann für Mike Anfang der 1980er Jahre. Eigentlich war er zu dem Zeitpunkt LJ eines Tanzlokals in der Nähe von Stuttgart und musste spontan den DJ des Abends ersetzen, der in seiner Badewanne ausgerutscht war. 14 Wodka Lemon, 5-mal "Thriller" und 4-mal "Young Guns" später hatte er sein erstes festes Engagement als DJ.

Ende der 1980er Jahre betrat er dann die Welt des Techno. Nur zwei Jahre später geht er mit dem Projekt "Cybordelics" ins Studio und schafft es auf Platz 1 und 2 der UK-Underground Dance Charts.

Ende der 1990er Jahre geht mit Mike als leitendem Musikredakteur, und später als Programmdirektor, in Köln "Evosonic Radio" auf Sendung. Evosonic war weltweit der erste Radiosender, der 24 Stunden nonstop elektronische Tanzmusik spielt. Für die Arbeit bei Evosonic wird er im Jahr 2000 mit dem German Dance Award ausgezeichnet.

Nach einer Pause in der er u.a. als Dozent an der "VibrA School of DJing" in Köln tätig war kehrte er Anfang der 2010er Jahre als Solo-Produzent zurück und startet 2016 sein Label "Evosonic Records"

2017 erreichte Evosonic Records mit dem Cybordelics Rework von "Adventures Of Dama" die iTunes Dance Charts. Die Videos dazu haben nach kurzer Zeit über 12000 Views auf YouTube erzielt.

### English:

His DJ existence began for Mike in the early 1980s. Actually, he was at the time LJ a dance hall near Stuttgart and had to spontaneously replace the DJ of the evening, who had slipped in his bathtub. 14 Vodka Lemon, 5 thrillers and 4 "Young Guns" later he had his first permanent engagement as a DJ.

In the late 1980s he entered the world of techno. Only two years later, he enters the studio with the project "Cybordelics" and makes it to # 1 and 2 of the UK Underground Dance Charts.

At the end of the 1990s, Mike, the lead music editor, and later the program director, aired Evosonic Radio in Cologne. Evosonic was the first radio station in the world to play non-stop electronic dance music 24 hours a day. In 2000, he was awarded the German Dance Award for his work at Evosonic.

After a break in which he u.a. As a lecturer at the "VibrA School of DJing" in Cologne, he returned in the early 2010s as a solo producer back and starts in 2016 his label "Evosonic Records"

2017 Evosonic Records reached the iTunes Dance charts with the Cybordelics Rework of "Adventures Of Dama". The videos have achieved over 12000 views on YouTube after a short time.

## WWW

<https://chrismaicoschmidt.de>

<https://evosonic.de>

<https://evosonic.de/live/>

<https://cybordelics.de>

<https://mikerobenics.de>

<https://www.beatport.com/artist/chris-maico-schmidt/563936>

<https://www.beatport.com/label/evosonic-records/57453>

<https://www.discogs.com/artist/Mike+Schmidt>

[https://de.wikipedia.org/wiki/Mike\\_S.](https://de.wikipedia.org/wiki/Mike_S.)

<https://de.wikipedia.org/wiki/Evosonic>

<https://www.facebook.com/chrismaico>

<https://www.facebook.com/chrismaicoschmidt>

<https://www.facebook.com/evosonic>

<https://twitter.com/chrismaico>

<https://twitter.com/evosonicradio>

<https://soundcloud.com/chrismaicoschmidt>

<https://soundcloud.com/evosonicrecords>

<https://www.youtube.com/user/mikesprodj>

<https://www.youtube.com/user/TheEvosonicRadio>

<http://www.vibra.dj/trainer/chris-maico-schmidt>

## Kontakt

Greetings from

Chris-Maico Schmidt aka Mike S.

Elisenstr. 18

51149 Köln

M: +49 175 9444386

F: +49 2203 5029443